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Abstract (en)
The system has a multiplicity of electrodes (E) which are connected to an evaluation unit (AWE) by coaxial cables (VL). A measuring unit (MIM)
arranged in the electrode circuit is used to measure the current (IM) flowing from the generator (SEN) to the electrode (E). Another measuring unit
(MIK), in the evaluation unit (AWE), measures the cable current (IK) flowing through the cable capacitance (CK), the screen conductor (Sch) of the
coaxial cable (VL) being connected to earth potential (EP) via the measuring unit (MIK). The difference between the measured current (IM) and the
cable current (IK) gives the actual electrode current (IE). The ammeters (MIM, MIK) can consist of an instrument transformer (MW) having a third
winding (W3) with the same number of turns as the primary winding (PW). The primary winding (PW) is in the electrode circuit, the third winding
(W3) is connected between the screen conductor (Sch) and earth potential (EP). <IMAGE>

Abstract (de)
Das kapazitive Intrusionsschutzsystem weist eine Vielzahl von Elektroden (E) auf, die über koaxiale Verbindungsleitungen (VL) mit einer
Auswerteeinrichtung (AWE) verbunden sind. Mit einer im Elektrodenstromkreis angeordneten Meßeinrichtung (MIM) wird der vom Sender (SEN)
zur Elektrode (E) fließende Strom (IM) gemessen. Mit einer weiteren Meßeinrichtung (MIK) in der Auswerteeinrichtung (AWE) wird der über die
Kabelkapazität (CK) fließende Kabelstrom (IK) gemessen, wobei der Schirmleiter (Sch) der Koaxialleitung (VL) über die Meßeinrichtung (MIK)
auf Erdpotential (EP) gelegt ist. Durch die Differenzbildung des gemessenen Stromes (IM) und des Kabelstromes (IK) wird der tatsächliche
Elektrodenstrom (IE) erhalten. Die Strommeßeinrichtungen (MIM, MIK) können von einem Meßwandler (MW) gebildet sein, der eine dritte Wicklung
(W3) mit gleicher Windungszahl wie die Primärwicklung (PW) aufweist. Die Primärwicklung (PW) liegt im Elektrodenstromkreis, die dritte Wicklung
(W3) liegt zwischen Schirmleiter (Sch) und Erdpotential (EP).
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